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          08/02/2021 
   

 1202-2  ישיבת מועצה מן המניין    
 

 בספרייה. 19:00א בשעה פ"תש שבט כ"ה 7.2.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ומ"מ ראש המועצהס.  –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –שחר גמליאל 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום: 

 ריקי רויזר. –הצגת הכרות קב"ט חדשה  .1

וחשבון שרור פתיחת  שני חשבונות אב לפעילויות מול מפעל הפיס חשבון פיתוח פיס א .2
 פיס במוניציפל בנק בע"מ.-מענקי 

הצעה לסדר מאת ליאור בז: זכות העיון לחברי מועצה במסמכים ופנקסי המועצה בקשת  .3
 מתן הסבר יועמ"ש המועצה.

 מענה לשאילתא. .4

 דיווחים. .5

 :   נדון  

 ריקי רויזר –הצגת הכרות קב"ט חדשה  -   1לסעיף  

 19:12 :ריקי נכנסה

 קלטנו לפני חודש וחצי את ריקי רויזר כקב"ט רשות ומוס"ח. דוד:

הייתי בתפקיד האחרון מפקדת שנים,  24ל תתי בצה"שרריקי בת המקום, גדלתי כאן, אני  -ריקי 

 .3-אמא לולשכת גיוס טבריה, נשואה 

 19:13איריס נכנסה: 

מלבד זה  .2021-תוכנית עבודה לטחון לקדם, כבר בניתי יהצטרפתי ברצון רב, יש הרבה בתחום הב

אני ממונת קורונה בישוב, מרכזת את כלל הממצעים, מאומתים, מבודדים ופעילות במושבה. 

 מתושבי מטולה מחוסנים. 50%כמעט 

 .צלחהבהמאחל לך הרבה  שחר:

 

 נוכחים: 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר  –ליאור עמר 

 קב"ט רשות  –ריק רויזר 
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יך לעבות ולפתח את אמאחל לך בהצלחה גדולה, התפקיד שלך יותר להיות בקשר עם האזרח,  אבי:

 המערך הקיים. הקשר עם התושב זה הדבר החשוב.

 : הרבה בהצלחה. חגי

אין לנו הרבה מקומות שמאומתים יכולים להסתובב, הם יש דרך במועצה להגיע למאומתים 

 ו.זה יכול להוסיף לנ ולתשאל אותם על המסלול?

 מנהל המתנ"ס קיים איתם קשר יומי. ריקי:

 צריך לראות איך מפרסמים את זה לתושבים. אבי:

זה חשוב להקי מערך כזה ולפרסם את המסלול. מאחל לך בהצלחה. אחד הדברים החשובים  ליאור:

 הוא לאתר את כלל התושבים ובעיקר סטודנטים.

 19:20ריקי יצאה: 

 

חשבונות אב לפעילויות מול מפעל הפיס חשבון פיתוח פיס וחשבון שרור פתיחת  שני א -   2לסעיף  

 פיס במוניציפל בנק בע"מ.-מענקי 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

הצעה לסדר מאת ליאור בז: זכות העיון לחברי מועצה במסמכים ופנקסי המועצה בקשת  -   3לסעיף  

 מתן הסבר יועמ"ש המועצה

במיוחד בנושא מיגון הצפון ונתקלתי בסירוב לעיין בקשתי מס' פעמים לעיין במסמכים ליאור: 

לעיין במסמכים. יש התכתבויות  במפורש שקיבלו הנחיה לא לאפשר לי במסמכים האלה. נאמר לי

 רבות ותאריכים. בפגישה עם קובי נאמר לי במפורש שאתה הנחת לא לתת לי אף מסמך לעיון.

יקט שלנו, אין לנו סמכות צא שם, זה לא פרושל מגן הצפון נמלא קיים דבר כזה, כל החומרים  דוד:

אתה ישבת עם קובי והוא הראה לך כל מה שביקשת, מה שאתה אומר לא נכון. ביקשת  החלטה.

 סה"כ מסמך אחד שגם אותו אין בעיה והפכת את זה למסמכים שלא קיבלת. 

ואתה יכול לקבל אותו. קובי ישב והראה לך את כלל , ישנו מסמך אחד והוא לא שלנו אלה שלהם

 שרצית. הפרויקטים

במקרה הייתי אצל תושב שהתלבט אם לעשות או לא, אפילו לא בנו עוד תוכניות אז איני   אבי:

 מבין מה אתה רוצה.

יהיו פתוחים בפני כל חברי  קובע שספרי המועצה ומסמכיההתכתבנו בעבר בנושא. החוק  :יועמ"ש 

של ראש המועצה בתאום מראש כמובן. המועצה לא  המועצה, בתנאי שלא יצא ללא אישור בכתב

צריכה לעבד את החומר עבור חבר מועצה ובקשתו צריכה להיות ממוקדת. ישנו חוק הפרטיות, 

' הרווחה. חבר מועצה לא יכול לעיין במסמכים שחלה עליהם חובת הפרטיות כגון מסמכים ממח

 זכות העיון איננה חלה על מחלקת הגבייה ואין בידו לדעת על התושבים ששילמו או לא. ישנם עוד
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חסיונות, לא ניתן לבקש מסמכי מכרז של המועצה שעד שהמועצה לא פתחה את המכרז ואין לעיין 

 במסמכים ספציפיים עד פרסומו.

 נוספים. חבר מועצה שבא לעיין צריך לבוא אישית ללא אנשים

  ימים. 3: חל על המועצה לתת מענה תוך ליאור

לפי החוק המנכ"ל אחראי אישית על מסמכי המועצה, מותר לו להיות נוכח במקרה שחבר  יועמ"ש:

 מועצה מעיין במסמכים.

לבד". אין חובה לערוך או לעבד חשיבות הזכות איננה מוטלת בספק והיא למטרת שירות הציבור "ב

 בדיקה ואיתור מסמכים שאינם נמצאים בידי המועצה.ר המועצה. את המידע עבור חב

 מענה לשאילתא  - 4לסעיף  

 מדוע כורתים את העצים בהר צפייה בשלב זה ובכל החלק ממצפה דדו לכיוון דרום מזרח ההר.

 אנו מתקדמים בתכנון השכונה החדשה בהר הצפיה ומקווים כי בקרוב יצאו עלויות הפיתוח.  דוד:

אלף ₪ למועצה ע"י כך  150כחלק מהצורך בהוזלת עלויות הפיתוח הצלחנו בעזרת קק"ל לחסוך 

 שקק"ל כורתים על חשבונם את העצים מה שיורד מעלות הפרויקט ומוזיל את עלויות הפיתוח.

תוכנית הקמת השכונה הינה תוכנית שתוכננה ואושרה עוד לפי כעשרים שנה והיא כוללת בתוכה 

 את חורשת קק"ל בתוואי השכונה. 

ככל הידוע לי אין שום שינוי תמוהה בעיני השאלה לגבי כריתת העצים שהינם חלק משטח השכונה.

 בתכנון השכונה ובתוואי שתוכנן כולל החורשה.

עלויות פיתוח מופחתות יותר ונסכם יציאה לבניה של שכונה חדשה  בתקופה הקרובה נקבל

 שתקועה מעל לעשרים שנה וביצוע העבודות ע"י קק"ל הן חלק מההוזלה למשתכנים.

 : ההיתר של קק"ל הוא בכלל לא עבור השכונה, איך אתה מסביר את זה?ליאור

זה חלק מהתווי, קק"ל החליטו לכרות עם היתר כריתה לטובת השכונה, הם אחראיים על כך  דוד:

לא מאמין שקק"ל יורידו עצים שאינם בתוואי  אי, גם לכביש וגם לבתים.וומבצעים. זה חלק מהתו

 הכבישים או המגרשים.

 

 דיווחים  - 5לסעיף  

השכונה החדשה ומקווים כי בקרוב יצאו בשעה טובה אנו מתקדמים בתכנון  -   שכונה חדשה

 עלויות פיתוח לשכונה החדשה בהר צפייה.

אלף ₪ ע"י כך  150כחלק מהוזלת עלויות הפיתוח הצלחנו בעזרת קק"ל לחסוך מעלויות הפיתוח 

 שקק"ל עושים זאת על חשבונם וכך העלות יורדת מעלות הפרויקט.
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עלויות פיתוח מופחתות יותר ונסכם יציאה לבניה של שכונה אני מקווה כי בתקופה הקרובה נקבל 

   חדשה שתקועה מעל לעשרים שנה.

בשבוע שעבר התחלנו את בניית מעון היום המשוכלל והחדיש במתחם החינוך של  - מעון יום 

 המושבה. מבנה המעון הקיים היום הינו מיושן מאוד ואינו נותן מענה ראוי לילדינו וזוהי בשורה 

ושבה שתקלוט ילדים נוספים במעון החדש.  במעון זה יושקעו כארבעה מיליוני שקלים אדירה למ

 והוא מתוכנן להסתיים עד סוף השנה הזו.

 

אנו ממשיכים בהתקדמות עפ"י התוכנית, אנו נמצאים אחרי יציקת   - בית ספר ואולם הספורט 

ותוך המבנים. בניית הגגות ובעוד כחודשיים יסתיים שלב בניית השלד ונעבור לשלב התגמירים 

 שני פרויקטים אלו מתוכננת להסתיים עד לסוף השנה.

 

בניית האנדרטה מתקדמת בקצב טוב ועפ"י התוכנית. במהלך חודש אפריל תבוצע  - אנדרטת צד"ל 

   חניכה למתחם ובימים אלו התחילו קק"ל לבצע את תוכנית הגינון והעצים לאנדרטה.

 

כחלק מהחלטת ממשלה והאני מאמין של הנהלת המועצה אנו    -מטולה ירוקה  - התייעלות אנרגטית 

ביותר בארץ. תאורת רחובות,   והאנרגטי  ביותר  ממשיכים בפרויקט להפיכת מטולה לישוב הירוק 

מערכת, פנים מבנים , מזגנים חסכוניים, העצמת אמצעי המחזור, הצבת מערכות מיצרות אנרגיית  

אותן אנו נוקטים על מנת להפוך את מטולה ירוקה כולה . פרויקט    שמש ועוד הן חלק מהפעילויות

מיליונים שכבר השקענו בישוב הינם    3.5זה בעלות של חמישה וחצי מילוני שקלים שהתווספו לעוד  

 בשורה אדירה למטולה ולאיכות הסביבה.

 

הקו  -קורונה ממחלת  הראשונה  הנפטרת  את  עולמים  למנוחות  ליווינו  שעבר  בשבוע  רונה לצערי 

במטולה, אורה אוחיון ז"ל. בשבועות האחרונים מטולה הפכה עפ"י מודל הרמזור לצהובה אך צריך  

לזכור שעפ"י הנתונים של מי שמתגורר פה פיזית מטולה הינה ירוקה. לצערי יש לא מעט בני מטולה  

כביכול  הסיבה  וזו  בישוב  מתגוררים  אינם  בפועל  אך  כתושבים  ורשומים  מאומתים  נמצאו    אשר 

 העלייה בתחלואה.

אנו ממשיכים לפעול בשיקום תשתיות ביטחון בישוב כחלק מהפעלת הביטחון במושבה.   - ביטחון

בשבוע האחרון תיקנו את שערי הישוב , מערכת המצלמות מקבלת תאוצה עפ"י התוכנית שהכנו ,  

רוסים  מצלמות ברחבי הישוב אשר יחוברו כחלק מהתוכנית לסיבים אופטיים שכבר פ  12כיום יש  

בחלק מהישוב בארוך של כקילומטר. בפרויקט זה אנו נמשיך לסלול בסיבים נוספים שיחוברו כולם  

חלק   חיבור  לתכנן  אלו  בימים  מתחילים  אנו  כן  כמו  נוספות.  מצלמות  ונציב  ההפעלה  למרכז 

 מהמקלטים לפתיחה מרחוק ע"י סיבים אופטיים . 
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ח העליתי בפניו את הצורך בביצוע בניית ממ"דים לכל  בביקור הרמ"  -ביקור רמ"ח מיגון פיקוד העורף 

השלבים כבר עכשיו וזאת בשל סוגיית האמוניה והמיגון אותו נותנים הממ"דים כנגד האמוניה. ביום  

 חמישי הקרוב אעלה סוגיה זו בפני אלוף פיקוד העורף בביקור המתוכנן שלו.

 

  19:50 הישיבה הסתיימה בשעה:

 רשמה: יערה אסור

       

    ______________         _________ ______           

  לאיודוד אז             קובי נגר 

 ראש המועצה           מנכ"ל המועצה     

 


